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KİMçalışanların hakkını istediçalışanların yanında yer aldı

siyasetçi şak şakcılığı yaptı

çalışanları kandırdı ?



farkı sen
dikası...

        ............. T ü r k  S a ğ l ı k - S e n

Gerçeklerin ortaya çıkmak gibi kötü bir huyu vardır. Tıp Bayramı sürecinde 
yaşananlarda gerçekleri bir kez daha gün yüzüne çıkardı. Yalanlarla yol 
almaya çalışanlar ve sağlık çalışanlarını kandıranlar gerçeğin duvarına 
yine tosladı! 

TÜRK SAĞLIK-SEN; mücadele verip, alanlarda ‘çalışanların hakkı’ dedi. 
Araştırmalarla çalışanların sorunlarını ve beklentilerini ortaya koydu. İş bı-
raktı. Dilekçe kampanyaları ile çalışanın taleplerini TBMM’ye taşıdı. 

Malum-Sen ise sürekli olmayan müjdeler verdi. ‘Kazandık’ broşürleri dağıt-
tı. 14 Martta ‘her şeyi alıyoruz’ diyerek Türk Sağlık-Sen’in kampanyasını ka-
raladı. Fakat malum yandaş sendikanın tüm söylediklerinin kuru bir laftan 
ibaret olduğu, umut tacirliğinden başka hiçbir şey olmadığı ortaya çıktı.

ÇALIŞANLAR İÇİN MÜCADELE EDEN
SADECE DOĞRULARI SÖYLEYEN

TÜRK SAĞLIK-SEN...

Neler Söyledik?

Yalan atla gider, 
gerçek yürür 

fakat yine de tam 
zamanında 

yetişir.

 
          YIPRANMA PAYI... 
Sağlık çalışanları her geçen gün yıpranıyor. Fakat yıpranma payı için 1 
senedir aynı sözler söyleniyor. Somut bir adım, ortaya çıkmış bir icraat yok. 
Kısacası sadece siyasetçinin iki dudağı arasında da bir senedir yıpranıyo-
ruz. Sağlık çalışanlarının tamamı bir an önce  fiili hizmet zammından (yıp-
ranma payı) faydalandırılmalıdır.  

      ÇALIŞMA ŞARTLARI 

     İYİLEŞTİRİLMELİ
Yetersiz fiziki ortamlar, ağır iş 

yükü, sonu gelmeyen, nöbet-

ler v.b birçok sorunla ağırlaşan 

ve sürekli gerileyen çalışma 

şartları iyileştirilmelidir.

 

 
        ŞİDDET SONA ERMELİ!Her ay ortalama bin sağlık çalışanı şiddet görüyor. Darp, yaralama, bıçaklı ve silahlı saldırılarla çalışanların can güvenlikleri tehlikededir. Bir an önce caydırıcı tedbirler alın-malı, ağır cezalar uygulanma-lıdır.

         KREŞ....
Hemşirelerin yüzde 81’inin, 

ebelerin ise yüzde 88’inin 

çalıştıkları kurumda kreş bulun-

muyor. Genelge ile kreş soru-

nu çözülmüş olsaydı,  2007’de 

de genelge yayınlanmıştı. O 

günden bu yana  yüzlerce 

kreş yapılırdı!

 LİSANS TAMAMLAMA
Kasım 2014’te yürürlüğe giren Kanun’da YÖK’ün Sağlık Bakanlığı ile işbirliği yaparak  
sağlık çalışanlarına lisans tamamlama yaptıracağı yer aldı. Türk Sağlık-Sen olarak 
“Lisans tamamlama daha önce kanunda yer almazken hayata geçirilmişti. Lisans 
tamamlama için yasal bir engel yoktu. Kanunda yer alması da önemlidir, fakat lisans 
tamamlamada can alıcı nokta lisans tamamlamayı bir an önce hayata geçirmektir. 
Bakanlık ve YÖK bunu yasada yer almadığı için değil, bir türlü sonuca bağlayamadığı 
için yapamamakta ve çalışanları mağdur etmektedir.” dedik.

 
  DÖNER SERMAYELERİN 
 EMEKLİLİĞE YANSITILMASI
Döner sermayelerin emekliliğe yan-
sıtılmaması nedeniyle çalışanların 
emekli olamadıklarını, emeklilikte 
kendilerini sefaletin beklediğini 
kaydettik. Taban ücretlerinin iyileşti-
rilmesini, döner sermayelerin emek-
liliğe yansıtılması talep ettik.
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Neler YAPTIK? Neler 
YAPTIK?

Türk Sağlık-Sen ola-
rak tüm Türkiye’de 
döner sermayelerin 
emekliliğe yansıtılma-
sı ve Yıpranma Payı 
verilmesi için dilekçe 
kampanyası düzen-
ledik. Hastanelerde 
stantlar kurduk.  
Tüm yurttan gelen on 
binlerce dilekçeyi TBMM Dilekçe Komis-
yonuna teslim ettik.  Dilekçe tesliminde 
konuşan Genel Başkanımız Önder Kah-
veci, “Burası TBMM Milletin iradesinin 
temsil edildiği yer.  
Teslim ettiğimiz on binlerce dilekçe de 

sağlık çalışanlarının 
iradesini ve beyanını 
temsil ediyor. TBMM 
umarız bu beyanı dik-
kate alarak yıpran-
ma payı verilmesi ve 
döner sermayelerin 
emekliliğe yansıtılması 
için gerekli adımı atar' 
dedi. TBMM Dilekçe 

Komisyonu dilekçelerimizi ilgi tutarak, 
örneklerle birlikte Sağlık, Maliye ve Çalış-
ma Bakanlığı’na başvuru yapacak. 
Gelecek cevapların ardından 
Başbakanlık’a yasal düzenleme yapıl-
ması tavsiye edilecek. 

Türk Sağlık-Sen olarak çalışanların 
hakkı için  iş bırakma eylemini büyük 
bir coşku ile gerçekleştirdik. Tabutlar-
la birlikte Bakanlık önünde açıklama 
yaptık. Sağlık çalışanları yürüyüş sıra-
sında “ Yıpranma Payı Hakkımız Söke 
Söke Alırız, Çalışanlar Alanda Bakan 

Nerede, Hak Hukuk dediniz, hakkı-
mızı yediniz, Emeklilikte Sefalet İs-
temiyoruz, Sağlıkta şiddete hayır' slo-
ganları atıldı. Taleplerimizi sıraladık. 
NTV, CNN TÜRK, HABERTÜRK ve 
SHABER eylemimizden canlı yayın 
yaptılar. 

GRUP BAŞKANVEKİLLERİNE TALEBİMİZİ AKTARDIK
TBMM’de Grup Başkanvekillerini de ziyaret ederek çalışanların taleple-
ri olan Yıpranma payı verilmesi ve döner sermayelerin emekliliğe yan-
sıtılmasının hayata geçmesi için destek ve çalışma istedik. 

Milliyetçi Hareket Partisi Grup Başkanvekili 
Oktay Vural, sağlık sektörünün yıpratıcı olduğunu 
ifade ederek, "Sağlık hizmeti alanları mutlu etme-
nin yolu sağlık çalışanlarını mutlu etmekten geçer" 
dedi. Sağlık çalışanlarının sorunlarını ve taleplerini 

TBMM’de gündeme getireceklerini 
kaydeden Vural, Yıpranma Payı ve 

Döner Sermayelerin Emekliliğe 
yansıtılması hususunda 

kanun teklifi 
vereceklerini belirtti.

Grup Başkanvekili Vural, 
"Sağlık hizmeti alanları 

mutlu etmenin yolu sağlık 
çalışanlarını mutlu 
etmekten geçer"

Adalet ve Kalkınma Partisi Grup Başkanvekili Sayın Mustafa Eli-
taş, “ Sağlık çalışanlarının emeklilikte gelir kayıplarının çok fazla 
olması, düşük emekli maaş almaları  adil değildir. Bu durum tüm 
hayat standardını alt üst etmek herşeyden vazgeçmek anlamında-
dır.  Sağlık çalışanlarının elde ettikleri tüm gelirlerin pirelendirile-
rek emekliliğe yansıtılması uygundur. Bu talebinizi haklı görüyor 
ve bu konuda destekliyorum. bu talebini değerlendireceğiz’’ dedi. 

Elitaş  yıpranma payının sağlık çalışanlarının 
hakkı olduğunu belirterek bu konuda hassas 

bir denge kurulması gerektiğini kaydetti. 

Grup Başkanvekili 
Elitaş: Döner 

Sermayeler Emekliliğe 
Yansıtılmalıdır.

TBMM Basın Merkezi’nde 
CHP Milletvekili Dr. Aytuğ 

Atıcı ve MHP Milletvekili Dr. 
Ali Öz ile birlikte açıklama 

yaparak TBMM çatısı altında 
taleplerimizi dile getirdik. 

Açıklamalarda her iki 
milletvekili de sağlık çalışan-

larının yaşadığı sorunlara 
dikkat çekerek çözüm için 

sağlık çalışanlarını parti 
olarak destek verdiklerini 

kaydettiler.
Genel Başkanımız Önder 

Kahveci ise döner 
sermayelerin emekliliğe 

yansıtılması, yıpranma 
payı, lisans tamamlama, 

kreş, şiddetin sona ermesi 
gibi talepleri sıralayarak, 

“Sağlık çalışanları 
olarak ne 

lütuf bekliyoruz, 
ne de karşılanamaz 

talepleri dile getiriyoruz. 
Sadece hakkımızı 

talep ediyoruz” dedi.

TALEPLERİMİZİ 
TBMM’DE DİLE 

GETİRDİK

DİLEKÇE KAMPANYASI DÜZENLEDİK 
VE TBMM’YE TESLİM ETTİK...

İŞ BIRAKTIK, TABUTLARLA 
BAKANLIK ÖNÜNDE EYLEM YAPTIK
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Malum-Sen NE SÖYLEDİ? 
ne YAPTI? ne OLDU?

Malum-Sen NE SÖYLEDİ? 
ne YAPTI? ne OLDU?

Kreş ile ilgili genelge yayınlanınca kreş sorunu bitti, Lisans tamamlama kanun-
da bir madde olarak yer alınca Lisan 
tamamlama hayata geçti, yıpranma payı ile ilgili Bakanlık çalışıyoruz deyince 
Yıpranma payı 450 Bin sağlık çalışanına hediyemizdir diyerek, çalışanlara hayırlı olsun dediler. 

Kreş, Lisans Tamamlama, 
Yıpranma Payı 

Cumhurbaşkanı bize söz verdi. 
Kreş, Lisans tamamlama ve yıpranma 
payını biz çözdük dediler. 

Türk Sağlık-Sen olarak Türkiye genelinde 
başlatmış olduğumuz döner sermayelerin 
emekliliğe yansıtılması ve yıpranma payı ve-
rilmesi ile ilgili dilekçe kampanyamızı kara-
layıp, bizi emek hırsızlığı ile bizi suçladılar. 
Bunun için bile bir ilke imza atıp, tüm illerde 
hastane önlerinde açıklama dahi yaptılar.

Dilekçe Kampanyamızı 
Karaladılar!..

Döner Sermayelerin 
Emekliliğe Yansıması...
Alanlara bir kez dahi çıkama-
yanlar 2015 yılının ek öde-
melerin emekliliğe yansıtılma-
sının mücadele yılı olacağını 
belirterek, 14 Martta bunun 
hayata geçeceğini iddia et-
tiler. Mesajlar atarak bunların 
Tıp Bayramında müjde olarak 
açıklanacağını ilan ettiler.

Sağlık Bakanını ve Bürokratları Ağırladılar Müjde 
İstediler, ‘Oy Toplayın Talimatı’ Aldılar... 

Hesaplarına göre Antalya’da yaptıkları toplantıda 
‘‘Sağlık Bakanı müjdeler açıklayacak’’, ‘‘Biz 
kazandık’’ nutukları atacaklardı. 
Sağlık Bakanı ve bürokratları otelde ağırladılar. ‘‘Ba-
kan bizim toplantımızda müjde verecek’’ diye 
reklam yaptılar. Bakan’dan, ‘‘Sadece bize oy top-
layın, seçimlerde bizim için çalışın talimatı’’ 
aldılar. Bakan mealen, ‘‘Biz sizi bu hale getirdik. 
Sizde bizim için seçimlerde çalışacaksınız!’’ 
dedi. Alkışladılar. Sağlık Bakanı kendinin yanında dik 
duran sendika başkanını bulduğunu belirterek, ‘‘Sağ-
lık çalışanlarına dua yeter!!!’’ dedi. 

Tüm Sağlık çalı-
şanları iş bırakır-
ken, iş bırakmaya 
soğuk baktıklarını 
ilan ettiler. Sağlık 
Bakanlığı’nın hiçbir 
zaman yapmadığı 
ama sadece toplan-
tılarının isimlerin-
de hatırladığı “Şifa 
veren ellere vefa” 
Programında Baş-
bakanın müjdeler 
vereceğini ilan etti-
ler. Ama günü kur-
tarma çabasında başka bir şey açıklan-
madı. Nöbet ücretlerine 3 TL zam, 70 
yaşına kadar çalışma müjdesi (!)  
çıkınca yalanlarını kendileri itiraf ettiler. 

İş Bırakmadılar! 
‘‘Bu sefer de 

Başbakan Müjde 
Verecek’’ Dediler! 

MÜJDE VERDİKLERİKONULARDA HİÇBİR GELİŞME 
OLMADIĞINI İTİRAF ETTİLER. KENDİ KENDİLERİNİ 

YALANLADILAR. 
Aylardır müjde verdikleri düzenlemelerin hiçbirinin hayata geçmeme-
si üzerine artık yalanları otellerde ağırladıkları bürokratları tembellikle 
suçladılar! Bakanlığı sınıfta bıraktılar! Kendilerinin söyledikleri yalanlarla 
tasdiknameyi hak edenlerin bu tavrını tüm çalışanlarda gördü. 
İşte malum-sen başkanının itiraf gibi açıklaması:“Bürokratların 
tembelliğinden kaynaklı çözümsüzlük hala devam ediyor. Biz bu süreçte 
sendika olarak yıpranma payı ile ilgili çalıştay gerçekleştirdik. Çalıştay so-
nuçlarını ilgililerle paylaştık. Yine lisans tamamlama ile ilgili görüşlerimi-
zi ortaya koyduk. Ancak gelinen noktada henüz bir gelişme 
olmaması, ve her defasında geçiştirici cümleler kurul-
ması sorunun çözümüne değil, sorunun büyümesine yol açar.” 

Sitelerinde yayınladıkları eylem fotosunda yüzlerini gizlediler, 
pankartın arkasına dizildiler. Aman ağababalar görmesin!!!!



Sayın Cumhurbaşkanı malum sendikanın toplantısında değindiği üç ko-
nuyu “lisans tamamlama, yıpranma payı ve kreşi” bir daha hiçbir yerde 
gündeme getirmedi. Bunlarla ilgili konuşmadı. Ama o gün dile getirdiği 
ve malum senlilerin alkışladığı bir konuyu tekrar gündeme getirdi. O da 
memurların iş güvencesinin kaldırılması niyeti oldu!

CUMHURBAŞKANI O GÜN DİLE GETİRDİĞİ, 
HANGİ KONUYA TEKRAR DEĞİNDİ?

ONLAR ALKIŞLIYOR ama iş güvencemizin 
kırmızı çizgimiz olduğunu söylüyor ve ek 
zam talebimizin karşılanması için 4 Nisan’da 
Ankara’da BİZ MİTİNG DÜZENLİYORUZ! 

1 Şubat 2015 
TÜMSİAD Genel Kurulu


